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Kennisnemen van 
de voortgang met betrekking tot het bepalen van de toekomst van de zwembaden Batenstein in Woerden en H2O in 
Harmelen en met betrekking tot de mogelijke oprichting van een sportbedrijf als exploitatiemodel voor de zwembaden en 
(binnen)sportaccommodaties. 
 
   
 
Inleiding 
De gemeente Woerden beschikt over twee zwembaden, namelijk Batenstein in Woerden en H2O in Harmelen. Op 26 
januari 2023 heeft uw raad raadsvoorstel D/22/071082 betreffende de toekomst van beide zwembaden besproken. In dat 
voorstel werden twee mogelijke scenario’s geschetst, te weten “Sluiting/sloop beide zwembaden en realisatie nieuwbouw” 
en “Voortzetting huidige situatie (behoud beide accommodaties)”. Tevens werd daarin voorgesteld de oprichting van een 
sportbedrijf als exploitatiemodel voor de zwembaden en (binnen)sportaccommodaties te verkennen.  
 
Naar aanleiding van dit voorstel besloot de raad het hierboven genoemde scenario “Voortzetting huidige situatie (behoud 
beide accommodaties)” te vervangen door het scenario “Behoud 2 accommodaties, bestaande uit H2O en een 
vervanging voor het Batensteinbad”. Ook nam de raad de motie Stap voor Stap! aan, waarin hij het college onder meer 
verzocht “de gemeenteraad, zo snel als mogelijk, doch uiterlijk voor het zomerreces, na de start van het onderzoek (naar 
de mogelijke locaties voor één nieuw zwembad) te informeren d.m.v. een raadsinformatiebrief over de bevindingen m.b.t. 
de gebiedsverkenning en de daarbij behorende effecten van de grondposities.”  
  
 
   
 
Kernboodschap 
Vanwege gebrek aan ambtelijke capaciteit is het hiervoor genoemde onderzoek nog niet gestart. Uw raad is over dit 
capaciteitsgebrek recent geïnformeerd. Voor het onderhavige dossier betekent dit dat nog bepaald moet worden wanneer 
aan dit dossier, te midden van alle andere dossiers die aandacht vragen, prioriteit gegeven kan worden. Het college zal u 
daarover informeren zodra de planning bekend is.  
Vervolgens zal de aandacht op twee zaken gericht zijn.  
Ten eerste, versnelde uitvoering van een onderzoek naar de vorming van een sportbedrijf. De reden voor de versnelling 
is gelegen in het feit dat het contract met de huidige beheerder van de zwembaden op 1 juli 2025 afloopt. Dat betekent 



dat snel begonnen moet worden met het vinden van een (eventueel) opvolgende beheerder, ook al omdat de vorming van 
een sportbedrijf één van de opties is waar onze gemeente zich nog een mening over wil vormen.  
Ten tweede, het nader uitwerken van de twee door de raad benoemde scenario’s “Sluiting/sloop beide zwembaden en 
realisatie nieuwbouw” en “Behoud 2 accommodaties, bestaande uit H2O en een vervanging voor het Batensteinbad”. 
Voor deze scenario’s moeten met name de benodigde investeringen en de effecten op de exploitatie nader uitgewerkt 
worden, inclusief de gevolgen voor de gemeentelijke schuldquote, terwijl voor wat betreft het eerste scenario ook een 
locatiekeuze aan de orde is. 
 
   
 
Financiën 
Niet van toepassing. 
 
   
 
Vervolg 
Op dit moment is het nog niet mogelijk specifieke informatie te geven over de planning van deze werkzaamheden. Zo 
gauw dat mogelijk is, zal het college de raad daarover informeren.  
  
 
   
 
Bijlagen 
Niet van toepassing. 
 




